



佳图文化 HKASP 主编

TOP 100 WORLD'S LANDSCAPE 世界景观设计 100强

中国林业出版社

TOURISM PARK

旅游度假

THEME PARK

城市公园

| 012 | HOSHINOYA KYOTO | 京都星之野温泉酒店 |
|-----|--|--|
| 022 | HARUNIRE TERRACE | 星野度假村榆树台广场 |
| 028 | OCT INTERCONTINENTAL HOTEL | 华侨城洲际酒店 |
| 034 | HOTEL MODERA | |
| 038 | CENTARA GRAND ———————————————————————————————————— | |
| 048 | TOURIST PROJECT GUDBRANDSJUVET | Gudbrandsjuvet 观景 |
| | | |
| 056 | POPTAHOF DELFT, THE NETHERLANDS | — 代尔夫特 Poptahof 中心公园 — |
| 064 | WUHU BUSINESS CULTURE CENTER | 芝湖商务文化中心区中心公园 — |
| 072 | PARK HERZELIYA | ————————————————————————————————————— |
| 080 | SHINAGAWA CHUO PARK | 品川中央公园 |
| 088 | THE JINCHENG BOTANICAL GARDEN | 置城植物园 二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二二 |
| 094 | REDFERN PARK UPGRADE | 雷德芬公园 |
| 098 | JIEFANG PARK | 解放公园 |
| 104 | XUJIAHUI PARK = | 一 徐家汇公园 |
| 108 | SANTA MONICA AIRPORT PARK | 至莫妮卡机场公园 |
| 112 | NORTH END PARKS | 北端公园 |
| | | |

| | 116 | GRANPARK TAMACHI | 田町 Granpark 公园 |
|----------|-----|---------------------------------|--------------------|
| · · | | | |
| | | | |
| ECOLOGY | 124 | POINT FRASER | Point Fraser 公园 |
| | 120 | HINGE PARK AT | 温哥华奥运村枢纽公园 |
| PARK | 130 | VANCOUVER OLYMPIC VILLAGE | |
| 生态公园 | 136 | FUKUOKA-ZEKI SAKURA PARK | 福冈堰樱花公园 |
| | | TIOLIAND FOR GARDEN WILLIAM | 2011年西安世园会荷兰园 |
| | 142 | HOLLAND ECO GARDEN XI'AN, CHINA | |
| | 148 | NORTHALA FIELDS PARK | Northala Fields 公园 |
| | | | |
| | 152 | PACIFIC COMMONS | 太平洋开放公园 |
| | 158 | ROYAL PARK WETLAND | 皇家湿地公园 |
| | | | |
| | 164 | THE TRANSFORMED STORMWATER PARK | 雨洪公园 |
| 8 | 174 | WEST SEOUL LAKE PARK | 西首尔湖公园 |
| | 114 | WEST SESSE EXILE TANK | |
| | 184 | ATLANTIC PARK | 大西洋公园 |
| | 100 | CHEN SHAN SHANGHAI | |
| | 190 | BOTANICAL GARDEN | |
| | | | |
| | | | |
| CULTURAL | 196 | THE LONDON OLYMPICS PARK | 10 敦奥林匹兄公园 |
| PARK | 200 | SAN YING SPATIAL ART DISTRICT | 三 莺之心,空间艺术特区 |
| LAIM | | | |
| 文化公园 | 206 | BELCONNEN SKATE PARK | Belconnen 滑板公园 |
| | | | |

1

| | 210 | MOBARA PARK | 茂原公园 |
|-----------|-----|---|---|
| | 214 | WALDPARK POTSDAM | 波茨坦 Waldpark 公园 |
| | 218 | THE GARDEN OF PASSAGES, | 西安展会花园走廊 |
| | 226 | BATES ALUMNI WALK | 贝茨校园走廊 |
| | 230 | CHAPEL LANDSCAPE | 教堂景观 ———————————————————————————————————— |
| | 236 | ST. MARY'S CHURCHYARD PARK | 圣玛丽墓园 |
| | 238 | SHARPEVILLE MEMORIAL GARDEN | 沙佩维尔纪念花园 |
| | 242 | PART OF LUO-DONG CULTURE CENTER | 罗东文化园区的一部分 |
| | 248 | VIA REGINA PUBLIC GARDEN | 皇后街公共花园 |
| | 254 | | 慕尼黑 Theresienhöhe 铁路上盖公园 |
| | | | |
| COMMUNITY | 262 | OPEN SPACES AND NEIGHBOURHOODPARK AT DÜSSELDORF | 杜塞尔多夫空地 和街区公园 |
| PARK | 268 | ROOMBEEK MUSEUMLAAN | 荷兰 Museumlaan 广场 |
| 社区公园 | 276 | SØNDER BOULEVARD, COPENHAGEN | 丹麦哥本哈根 Sønder 林荫大道 |
| | 282 | EUCLID PARK | Euclid 公园 |
| | | | |
| | | | |

| | 288 | LIMOS NIJMEGEN | Limos Nijmegen 社区公园 |
|---------|-----|--|------------------------------|
| | 292 | QUIRIJN PARK | Quirijn 公园 |
| | 296 | SAN SERAFINO PUBLIC PARK | 圣塞拉菲诺公园 |
| | 300 | MONTE LAA CENTRAL PARK | Monte Laa 中心公园 |
| | 306 | GARDEN OF NATIONS AND LONG CITY AXIS | 民族花园和 城市长中轴线 |
| | 310 | KALA - PLAYGROUND AND GREEN SPACE | KaLa 游乐场和 |
| | 316 | NORTH WEST PARK, COPENHAGEN | 哥本哈根北西公园 |
| | 324 | CASPAR VAN WITTELPLANTSOEN, THE NETHERLANDS | 卡斯帕住宅区公园 |
| | 328 | ZANDPARK, LEIDSCHE RIJN, UTRECHT, THE NETHERLANDS | Leidsche Rijn区 Zandpark公园 |
| 18. | _ | | |
| CENTRAL | 336 | CHAVASSE PARK, LIVERPOOL ONE | Liverpool One 购物中心广场: |
| PARK | 344 | RAILROAD PARK | 铁路公园 |
| CBD 公园 | 350 | SUZHOU CENTER | 苏州中心 |
| | 358 | LURIE GARDEN | Lurie 花园 |
| | 362 | THE PARK AT LAKESHORE EAST | 东湖岸公园 |
| | | | |

元

LEISURE AND TOURISM

TOP 100 WORLD'S LANDSCAPE 世界景观设计100强

休闲度假景观

佳图文化 | HKASP 主编

PREFACE 序言

The great earthquake happened in Japan on March 2011 had brought tremendous disasters, which however, made me rethink the existed relationship between nature and humanity. Nature shows its power by disasters vividly and incisively. The clash between civilization and nature, through the plagues to show us most incisive. At the same time, I am also aware that the proceeding steps after industrial revolution towards modernization must transform its developing frame regarded the earthquake as a turning point. That is, to put a stop on the social developing mode based on the continuing industrial revolution.

When think of the earthquake, most Japanese landscape designers believe their basic design concepts and directions are correct, yet still need to be introspective. Ideas to push the whole society changed are rarely been seemed.

What is the basic philosophy and technology for landscape architects? I re-examine this issue and conclude the following 3 points:

- A design rooted in the earth and based on the comprehensive living world;
- 2. A design based on naturally divided geographical units with its historical and cultural background;
- 3. A design no longer simply relies on engineering structures to achieve disaster prevention or security features, but on natural technology as a foundation.

Especially after the earthquake, the landscape designers should call for specific technologies in application and development for the society based on point 3.

Today, landscape design around the world is undergoing constantly a tremendous change, which means the modern landscape style regarded Peter Walker as a core and closely related to architectural design has also began to been changed. Minimalist Art consisted of frequent straight lines and repeated tactics is gradually disappeared while the age of landscape design followed architectural design has also come to the end. The next new design era focuses on integrations of undulating terrains, organic curves, targeted spaces and detailed parts, resulting in a landscape combined diverse spaces in nature and inspirations from designers that recaptures people's minds in the 21st century. People have a new awareness of "life". Adding more "life" into the complex world and seeking for symbiosis is the basic attitude of human landscape design.

Here comes to the developing direction of waking up Chinese landscape design. It gradually gets out of strong influence by European and American styles and is exploring for Chinese classical techniques and a variety of new patterns.

Compared to the modern designs of homogenesis and inorganization, landscape designs closely related to nature will not be continued if out of geographical history and endemic. Therefore, explorations on a wide

range of styles and acceptations for new proposals from overseas architects are necessary. Take Xintiandi Shanghai as an example, a successful commercial model and charming space with its historical streets and new design styles combined. Similar projects appearing in other regions are not surprising, because these are physically, mentally and relaxed warm space for Chinese people.

According to world trend and the movements of Chinese landscape design, the focuses for China are summarized as follows: 1. Take history and culture as the background of landscape design, focusing on the project's pre-meet target and its regional performance; 2. Landscape design in homogeneous spaces shall turn to diversity spaces, not a superficial ornamentation, but rather to create abundant spaces for all types of people; 3. Landscape design in inorganic space transfers to organic spaces. Safe and secure spaces should be created for human, as a member of organisms.

Discussions are not going any further for space limited. After completion, evaluation for ongoing operation and management is the key to determine the quality of landscape or special design. Therefore, to improve the quality of landscape space, not only standards raised but stronger comprehensive ability is imperative. Meanwhile, more graceful, robust and safer construction techniques and such on-site personnel are strongly needed in China. I hope a cooperated work in the world landscape to jointly fill the gap.

Yoshiki Toda

Representative Director, Yoshiki Toda Landscape & Architect Co., Ltd.

2011年3月的大地震给日本带来了无比巨大的灾难,这让我重新反思了自然与文明的存在方式。灾害是自然界表现其力量的一种方式,这种力量与人类过于自信的文明的冲突,通过此次千年之灾表现得淋漓尽致。同时,我还深切地感受到,自从产业革命以来滚滚前行的近代化车轮有必要以此灾难为转折,变换发展方式,为延续产业革命的社会发展方式画上句号。

直面大地震,大部分日本景观设计师认为,虽然自身的基本设计理念和活动方向并没有错,但需要反省的是,设计中少有带动社会整体运动层面的主张。

什么是景观设计师的基本哲学和技术?我重新审视了这个问题,着重提出以下3点:1,扎根于大地、以综合性的生物世界为根基的设计。2,以自然地域为单位,以其历史文化背景为根基的设计。3,不单纯地依靠土木结构实现防灾与安全功能,以自然的技术为根基的设计特别是经过了此次地震,景观设计师们应向社会大声呼吁应用与发展基于第3点的具体技术。

时至今日,世界的景观设计不断地发生着巨大的变化。以彼得·沃克为中心、与建筑设计密切相关的近代景观样式也开始转变。通过频繁利用直线与重复手法而形成的极简主义艺术,逐步失去了踪影。随着人工构筑物的设计发展而变化的景观设计手法,这样的时代已告一段落。接下来出现的是拥有起伏大气的地形和有机曲线、极为细分的空间和细部相结合的设计。融入了自然界多样的空间与灵感所开创的景观设计,重新捕获了21世纪的人心。人们重新认识了"生命"。在纷繁复杂的世界中,在我们的人生中融入更多的"生命",并开始寻求与之共生的道路,这是人类应有的景观设计的基本态度。

再来谈谈中国景观设计的发展方向。中国的景观设计界正在觉醒。 在渐渐脱离了欧美景观设计的强烈影响后,正针对包括中国古典手 法与各种新型设计样式进行着探索。

和同质、无机的近代化设计相比,与大地密切相关的景观设计如果脱离了地域的历史和风土,就无法继续进行。因此,摸索各式各样的设计样式也是理所当然的事情,也有必要接纳海外设计事务所的新型提案。上海新天地就是一个成功的商业典范。历史街道同新型设计样式有序地结合在一起,营造出颇具魅力的空间。在其他的地区出现相似的设计项目也不足为怪,因为这些对于中国人来说都是倍感亲切、身心得以放松的空间。

根据世界的潮流和中国的动向,就今后的中国景观设计重点归纳为以下几点:1、以历史、文化为背景的景观设计。聚焦项目的预达目标,表现其地域性;2、由均一性空间向多样性空间发展的景观设计。并非肤浅的装饰,而是营造受各类人群欢迎的丰裕空间;3、由无机性空间向有机性空间转变的景观设计。为生物体中的一员——人,创造安全、安心的空间。

在此不再按类展开讨论。景观项目完工后,持续的运营与管理时得到的评价才是决定空间设计好坏的关键。因此,要提高景观空间的质量,不单需要提高设计水准,提高综合能力也势在必行。当今中国最为欠缺的是实现更优美、更坚固、更安全的施工技术及掌握此类技能的现场施工人员。希望整个景观界能齐心协力,共同填补上这个缺口。

户田芳树 法人代表 株式会社 户田芳树风景计画

PREFACE 序言

With the accelerating process of urbanization, all types of commercial real estates emerges endlessly like mushrooms after rain, and thus the hot commercial landscape there from has become a new hot spot in the landscape design industry. The landscape is not only an important element of today's urbanization but also a model to reflect urbanization process. With naturalized environment, artistic feeling, environmentsharing layout, people-oriented scale, threedimensional space, the commercial landscape makes the city play a functional role and at the same time to meet the human needs of the residents. In this series of "Commercial and Public" volumes is classified as office building, hotel, culture, health care, education to analyze the understanding and integration ecological nature for commercial landscape design and to show ingenuity of the designer not only to create commercial atmosphere in the limited space but also to mix the ecological environment perfectly in the design which demonstrates strong momentum of sustainable development as to commercial landscape.

City Park marks the advent of the landscape of urban public life. With the development of the city, the park has become an integral part of the urban construction and living. This kind of park landscape has become the signs of city's characteristic such as the world famous Disneyland, Hyde Park. The excellent park project selected The excellent park projects selected in the volume of "Leisure and Tourism" not only to be built on the basis of the natural landscape, rather than to respect, concert, used the natural advantages to highlight its geographical features, cultural history and combine with the surrounding urban environment actively. At the same time you can feel the natural atmosphere and even touch designers' unique design thinking and advanced ecological inspiration.

The city is built for people and served for people. The increasing population and growing economy force the limited urban space to be extended outside; the direct consequence is to sacrifice the natural environment. Now people have realized that the destruction to the natural environment has been deepened to the degree of threatening to their own development and their offspring. To conduct reasonable, multielement landscape planning in urban environment is the dutybound task of contemporary designers. "Urban and Ecological" volume in this series cover outstanding urban planning projects under a variety of terrain, environment, human limitations around the world, and these volumes present to you the advanced ecological concepts in optimizing urbanization process without reservation, make you understand how designers plan city and restore ecology in the city to achieve a win-win between the city and nature.

Close relationship remains among the man and the city, the ecological environment. Landscape design

can be the destructor of nature but also can be a coordinator of nature. Even in developing countries, landscape design shall not only to be limited to the economic and spiritual needs for the investors and the target consumers, but shall to take the initiative to inherit and assume the responsibility to restore the natural environment based on the needs of the overall ecological environment. The designers bear the heavy responsibility of the era, they shall consider all the requirements and factors to find the rest point and optimize the natural environment people survive in. For this purpose, we have invited the world's 100 well-known landscape design firms, collected the representative landscape projects throughout the world, classified as three major categories of "Commercial and Public", "Leisure and Tourism" and "Urban and Ecological", providing many outstanding landscape works combined with ecological environment and commercial design to bring worldclass advanced concepts and global design vision for the landscape designers. We are looking forward to help landscape designers to create more attractive, sustainable landscape environments, to carry on the heavy responsibility of the era.

Hongkong
Architecture Science Press
Editorial Board

随着城市化进程的不断加快,各类商业地产如雨后春笋层出不穷,由此带热的商业景观已成为景观设计行业里一个新热点。景观不仅是当今城市化的重要元素,更是一个能够很好地体现城市化过程的模式。商业景观具有自然化的环境、艺术性的感受、均好性的布局、人性化的尺度、立体化空间,使得城市在发挥功能性作用的同时,最大限度地满足了居住者的人性化需求。本丛书的《商业公共景观》分册以办公、酒店、文化、医疗、教育等为分类,分析了各商业空间景观设计对生态自然的理解与结合,展现了设计师如何在有限的空间中既营造出商业氛围,又将生态环境完美融合其中的匠心,展示出商业景观可持续发展的强势势头。

城市公园标志着城市公众生活景观的到来。随着城市的发展,公园已经成为城市建设中不可或缺的部分,这样的公园景观已成为一座城市的特色标志,如全球闻名的迪士尼乐园、海德公园等。本丛书的《休闲度假景观》分册所甄选出的优秀公园项目不只是建立在自然风景的基础上,而是尊重、协调、借用自然优势,将其地域特色、人文历史、旅游资源等放大突出,并与周边城市环境有机结合,人们在感受自然气息的同时,更能触摸到设计师别具一格的设计思维和超前的生态灵感。

城市是为人而生,为人服务的,不断增加的人口和发展的经济迫使有限的城市空间不断向外延伸,其直接后果就是对自然环境的牺牲。如今人们已经意识到了人类活动对自然环境的破坏已经到了威胁自身发展和后代生存的地步,在城市环境下进行合理、生态、多元综合的景观规划是当代设计师们责无旁贷的任务。本丛书的《城市生态景观》分册中囊括了全球各大城市里在各种地形、环境、人文限制下杰出的城市规划项目,将设计师在优化城市化进程中的先进生态理念毫无保留地呈现给读者,了解设计师如何以最先进的技术和独特的手法来规划城市并修复生态,以达到城市和自然的双赢。

人与城市、生态环境有着密不可分的关系,景观设计可以破坏大自然,也可以协调自然。即使是在发展中国家,景观设计也不应仅限于投资商和目标消费者的经济和精神需要,而应从整体生态环境的需求出发,主动继承并承担修复自然环境的责任。设计师们背负着时代的重任,应以长远的眼光,整体的角度去思考种种要求和因素,找到最合适的平衡点,优化人类赖以生存的自然环境。基于此目的,本书邀请了全球100家知名景观设计公司,收集了世界各处极具代表性的景观项目,以《商业公共景观》、《休闲度假景观》和《城市生态景观》三大分类,提供了众多生态环境与商业设计有机结合的优秀景观作品,为景观设计师带来世界级的先进理念和全球性的设计视野,期望能帮助景观设计师创造更多人们喜爱的、可持续发展的景观环境,不负时代的重任。

香港建筑科学出版社

编委会

| TOURISM |
|---------|
| PARK |

旅游度假

THEME PARK

城市公园

| 012 | HOSHINOYA KYOTO | 京都星之野温泉酒店 |
|-----|--|-------------------------|
| 022 | HARUNIRE TERRACE | 星野度假村榆树台广场 |
| 028 | OCT INTERCONTINENTAL HOTEL | 华侨城洲际酒店 |
| 034 | HOTEL MODERA | 英德若酒店 |
| 038 | CENTARA GRAND ———————————————————————————————————— | 森塔拉幻境沙滩酒店 |
| 048 | TOURIST PROJECT GUDBRANDSJUVET | Gudbrandsjuvet 观景 |
| | | |
| 056 | POPTAHOF DELFT, THE NETHERLANDS | 一 代尔夫特 Poptahof 中心公园 |
| 064 | WUHU BUSINESS CULTURE CENTER | 芜湖商务文化中心区中心公园 二 |
| 072 | PARK HERZELIYA | Herzeliya 公园 |
| 080 | SHINAGAWA CHUO PARK | 品川中央公园 |
| 088 | THE JINCHENG BOTANICAL GARDEN | 晋城植物园 |
| 094 | REDFERN PARK UPGRADE | 雷德芬公园 |
| 098 | JIEFANG PARK | 解放公园 |
| 104 | XUJIAHUI PARK | 徐家汇公园 |
| 108 | SANTA MONICA AIRPORT PARK | 圣莫妮卡机场公园 |
| 112 | NORTH END PARKS | 北端公园 |
| | | |

| 田町 Granpark 公园 | GRANPARK TAMACHI | 116 | i. |
|--|-------------------------------------|-----|----------|
| Point Fraser 公园 _ | POINT FRASER | 124 | ECOLOGY |
| 温哥华奥运村枢纽公园 | VANCOUVER OLYMPIC VILLAGE | 130 | PARK |
| 福冈堰樱花公园 | FUKUOKA-ZEKI SAKURA PARK | 136 | 生态公园 |
| 2011年西安世园会荷兰园 | HOLLAND ECO GARDEN XI'AN, CHINA | 142 | |
| Northala Fields 公园 | NORTHALA FIELDS PARK | 148 | |
| 太平洋开放公园 | PACIFIC COMMONS | 152 | |
| 皇家湿地公园 | ROYAL PARK WETLAND | 158 | |
| 雨洪公园 | THE TRANSFORMED STORMWATER PARK | 164 | |
| 西首尔湖公园 | WEST SEOUL LAKE PARK | 174 | × |
| 大西洋公园 | ATLANTIC PARK | 184 | |
| 上海辰山植物园 | CHEN SHAN SHANGHAI BOTANICAL GARDEN | 190 | |
| | | | |
| 伦敦奥林匹克公园 | THE LONDON OLYMPICS PARK | 196 | CULTURAL |
| 三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三三 | SAN YING SPATIAL ART DISTRICT | 200 | PARK |
| Belconnen 滑板公园 | BELCONNEN SKATE PARK | 206 | 文化公园 |

| | 210 | MOBARA PARK | 茂原公园 |
|-----------|-----|---|---|
| | 214 | WALDPARK POTSDAM | 波茨坦 Waldpark 公园 |
| | 218 | THE GARDEN OF PASSAGES, | 西安展会花园走廊 |
| | 226 | BATES ALUMNI WALK | 贝茨校园走廊 |
| | 230 | CHAPEL LANDSCAPE | 教堂景观 ———————————————————————————————————— |
| | 236 | ST. MARY'S CHURCHYARD PARK | 圣玛丽墓园 |
| | 238 | SHARPEVILLE MEMORIAL GARDEN | 沙佩维尔纪念花园 |
| | 242 | PART OF LUO-DONG CULTURE CENTER | 罗东文化园区的一部分 |
| | 248 | VIA REGINA PUBLIC GARDEN | 皇后街公共花园 |
| | 254 | | 慕尼黑 Theresienhöhe 铁路上盖公园 |
| | | | |
| COMMUNITY | 262 | OPEN SPACES AND NEIGHBOURHOODPARK AT DÜSSELDORF | 杜塞尔多夫空地 和街区公园 |
| PARK | 268 | ROOMBEEK MUSEUMLAAN | 荷兰 Museumlaan 广场 |
| 社区公园 | 276 | SØNDER BOULEVARD, COPENHAGEN | 丹麦哥本哈根 Sønder 林荫大道 |
| | 282 | EUCLID PARK | Euclid 公园 |
| | | | |
| | | | |

| Limos Nijmegen 社区公园 | LIMOS NIJMEGEN | 288 |
|--------------------------------|--|------------|
| Quirijn 公园 | QUIRIJN PARK | 292 |
| 圣塞拉菲诺公园 | SAN SERAFINO PUBLIC PARK | 296 |
| Monte Laa 中心公园 | MONTE LAA CENTRAL PARK | 300 |
| | GARDEN OF NATIONS AND LONG CITY AXIS | 306 |
| KaLa 游乐场和 绿化空间 | KALA - PLAYGROUND AND GREEN SPACE | 310 |
| 哥本哈根北西公园 | NORTH WEST PARK, COPENHAGEN | 316 |
| | CASPAR VAN WITTELPLANTSOEN, THE NETHERLANDS | 324 |
| Leidsche Rijn 区 Zandpark 公园 | ZANDPARK, LEIDSCHE RIJN, UTRECHT, THE NETHERLANDS | 328 |
| Liverpool One 购物中心广场 | CHAVASSE PARK,LIVERPOOL ONE | CENTRAL |
| 铁路公园 | RAILROAD PARK | PARK |
| 苏州中心 | SUZHOU CENTER | 350 CBD 公园 |
| Lurie 花园 | LURIE GARDEN | 358 |
| | THE PARK AT LAKESHORE EAST | 362 |
| | | _ |

TOURISM PARK

旅游度假

HOSHINOYA KYOTO 京都星之野温泉酒店

HARUNIRE TERRACE 星野度假村榆树台广场

OCT INTERCONTINENTAL HOTEL 华侨城洲际酒店

HOTEL MODERA 莫德若酒店

CENTARA GRAND MIRAGE BEACH RESORT 森塔拉幻境沙滩酒店

TOURIST PROJECT GUDBRANDSJUVET Gudbrandsjuvet 观景

TOURISM PARK

旅游度假

HOSHINOYA KYOTO

京都星之野温泉酒店

Design Institution: Studio on site Location: Arashiyama, Kyoto, Japan

Size: 9,681 m2

Photographer: Makoto Yoshida

设计机构: Studio on Site 事务所

位置:日本京都岚山 面积: 9 681 m²

摄影师: Makoto Yoshida

